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Deltagere:  
Richard Andersen  
Flemming Lund 
Inga Stamphøj  
Karen Christensen  
Lene Beynon (referent) 

Afbud fra 
Bodil Larsen 
 
 
 

 
  
  
Bluetongue 
Virkningstiden for Vaccinen kan måske være kortere end de 39 uger som 
fødevarestyrelsen har sagt. 
Prisen for fårene er så vidt Inga forstår €3 per får og vaccinen skal distribueres 
fra seruminstituttet direkte til dyrlægerne. Måske vil de som har været på 
medicinhåndteringskursus selv kunne give vaccinen. 
Formanden for Dansk Fåreavl mener at kun 25% af fåreavlere ønsker at 
vaccinere. Richard har forstået at det vil være frivilligt. 
Inga vil fortsat informere så snart der er noget nyt 
 
Græsblandinger til Får 
DLF holdt møde for fåreavlere vedr. forskellige frøblandinger. 
DLFs frøkonsulent mente ikke, at man bare kunne så oveni den eksisterende 
græsmark. Dog kommer det jo an på hvor kraftig den eksisterende mark er. 
Der er en ny hvidkløver sort, som har større blade og derfor bedre til slet. Den 
har også et højere protein indhold. 
 
Frø-dag 
Henvendelse fra DLF vedr. store frø-dag på Gjorslev den 19. september. 
De vil gerne have nogle får på dagen og det kan Richard godt klare, hvis han 
bare er den eneste. Vi ville evt. kunne have en gratis stand. 
 
Filtedag – Fra uld til filt med Anita og Uldtøzerne 
Dagen er den 28. september og der vil være både teori og praksis. 
Det kan måske holdes på Guldborg gamle skole. 
 
Julemarked på Remissen 
Karen opdaterede at der er 11000,- som ikke er dækket, hvis der ikke kommer 
flere stadeholdere. 
På nuværende tidspunkt er der tilmeldt 24 medlemsstande, 12 ikke 
medlemmer og der er plads til 9 mere. Der arbejdes videre på at få flere 
stadeholdere og Karen vil tale med dem som kommer i år, om der stadig vil 
interesse hvis prisen per stand sættes lidt op. 
 
Ormetælling 
Der var mange deltagere i søndags og det gik rigtig godt.  
 
Der var enighed om at det samtidigt er en social dag, hvor man har mulighed 
for at tale sammen og at tidsrummet er passende. 
 
Der var enighed om at Inga køber nogle flere tællekamre og sender regningen 
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til Sj. Fåreavlere. 
 
Vi overvejer på et senere tidspunkt om vi skal købe flere mikroskoper. 
 
Hjemmesiden 
Flemming har ryddet op på hjemmesiden og arbejder videre på sagen. 
Vi skal have lagt noget op om Filtedagen, lige så snart vi har detaljerne, så 
interesserede kan få det med i kalenderen. 
 
 
Inga informerede om ny dyreværnssag på Lolland om får på en solcellepark 
Ingas forslag er at man ikke læmmer ude i parken og at lammene først sættes 
ud når de er 10kg. 
 
Flemming foreslog at Sj Fåreavlere kommer med vores anbefalinger. Inga 
sender forslag til bestyrrelsen. 
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Næste møde 3. juli 19.30 Alle 

 


